
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 17. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 557

Vil ministeren redegøre for sagen med de to miljøskibe, som fortsat ligger uproduktive

hen i Svendborg Havn, som følge af problemer og fejl med udbud af ombygningsopga-

verne (MOF alm. del – bilag 345), og vil ministeren herunder redegøre for, hvad der er

gået galt i sagen på det seneste, og hvordan økonomien er i det samt oplyse, hvornår

ministeren forventer, at ombygningen af skibene er tilendebragt, og skibene forventes

klar til at sætte i arbejde, eller om ministeren overvejer at skrotte hele projektet og starte

forfra på ny?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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